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Erelid N.B.v.V.:                           Jan Heesakkers, Henk van Hout en Hans Kerkhof 

Lid van verdienste N.B.v.V.:      Henk Jansen en Jan Kreijveld 

Ere voorzitter district Noord-Brabant Oost: Peter Verkuijlen 

 

 

Districtsbestuur 
 

Voorzitter              Antoon Tijhuis  Vogelsgaarde 5, 5673 AK Nuenen 

               tel. 040-2840750 of 06-45308040,  

              e-mail a.tijhuis@onsnet.nu   

Secretaris            Gerard van Bakel 

             tel. 073-6565731, e-mail districtbrabant@live.nl 

Waarnemend Penningmeester     Hans Jansen 

             tel. 0493-694708, e-mail jansenjm@planet.nl  

2e Voorzitter en Jeugdzaken          Ard Smulders   

             tel. 0411-689992, e-mail ardsmulders@home.nl 

Algemene Zaken en          Vacature staat nog open 

2e Secretaris  

Surveillantcoördinator            surveillantcoordinator@districtnoordbrabantoost.nl 

 

Overige Informatie 
 

Rekeningnummer NL09 ABNA 0414 2150 36  NED BND VOGELLIEFH 

                                                  Betalingen aan onze penningmeester altijd onder vermelding van de afdelingscode! 

 

Website                              www. districtnoordbrabantoost.nl  

 

Districtsbijdrage               Deze wordt gebruikt voor diverse activiteiten binnen het district en  

  bedraagt € 30,--. per jaar.                                      

 

Jubileum- Deze moeten worden aangevraagd bij de secretaris van het district      

onderscheidingen                 onder vermelding van toetredingsdatum, registratie – en kweeknummer van de 

                                                  jubilaris. 

 

Voor vragen Kunt u zich altijd richten tot een van de bestuursleden. Vragen over belangrijke zaken graag  

schriftelijk indienen bij het secretariaat onder vermelding van naam van de afdeling, 

afdelingscode en naam van de afzender. 

 

Districtsbulletin Verschijnt tweemaal per jaar in de maanden voorafgaande aan de  

                                              districtsvergadering. Kopij/mededelingen welke zinvol, nuttig en informatief zijn  

                                                  voor de afdelingen kunt u sturen naar de secretaris (februari/ augustus) . 

 

Het districtsbestuur Noord-Brabant Oost kan niet verantwoordelijk gehouden worden voor de inhoud van artikelen 

en erkent geen verplichting tot opname van aangeboden artikelen of advertenties. 
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Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers 

District Noord-Brabant Oost 
 

Bericht van het Districtsbestuur 
Geachte secretaris, bestuursleden ... 

Op de dag dat ik dit schrijf (14 maart 2025) is het op de kop af een jaar geleden dat ik met spoed 

moest worden geopereerd aan een plotseling opkomende ontsteking in mijn linkervoet. De genezing 

van die operatiewond is helaas geen geleidelijk verlopend proces geweest, maar ging op zijn 

Echternachs voor- en achteruit. Daardoor heb ik vrijwel het hele keurseizoen met blauw gips om mijn 

voet gelopen. Toch heb ik gelukkig al mijn keuringen kunnen verrichten en daar waren weer een paar 

hele leuke bij. Inmiddels zit ik alweer in het gips en ben ik aan het einde van een in meer dan één 

opzicht zware antibioticakuur. Zes weken geleden werd namelijk een mogelijke oorzaak gevonden 

waardoor het laatste wondje steeds weer openging. Als alles goed gaat is het nu een kwestie van 

weken eerder dan maanden, en ben ik er met de rayon- en districtsvergaderingen gewoon bij. 

Binnen het district is alles met wat improvisatie gewoon doorgegaan. Ik haal er drie hoogtepunten 

uit. 

 De eerste besprekingen voor de komende districtstentoonstelling hebben alweer plaatsgevonden. 

Daar zijn we deze keer niet met het hele bestuur bij geweest, maar Peter Verkuijlen en Chris van 

Ham hebben alvast informeel de nodige informatie uitgewisseld. Zelf heb ik de locatie vorig jaar al 

gezien, toen ik er op een zaterdagmorgen kanaries mocht keuren op een eendaagse show. Zoals 

beloofd een gloednieuw en prachtig gebouw, waar we van harte welkom zijn. 

 Gerard van Bakel en Peter Verkuijlen hebben succesvol bemiddeld om een grote en actieve 

vereniging binnen ons district te kunnen behouden. Ik kan het niet genoeg benadrukken: trek op tijd 

aan de bel als er problemen zijn. Vreemde ogen zien vaak sneller wat er aan de hand is en kunnen 

met wat meer afstand een oplossing voorstellen. Waarbij u als afdeling natuurlijk altijd het laatste 

woord hebt. 

 Onze “stagiair” Stefan Verkuijlen, die zich in het vorige districtsbulletin heeft voorgesteld, vindt het 

binnen ons bestuur leuk genoeg om definitief een functie te aanvaarden. U ziet dat terug bij de 

agenda van de districtsvergadering. Vanwege zijn belangstelling en deskundigheid neemt hij vanaf 

april de portefeuille dierenwelzijn over, inclusief het coördinatorschap voor de surveillanten, dat 

Henk Jansen een aantal jaren heeft vervuld. Natuurlijk gaan we Henk nog netjes bedanken voor zijn 

inspanningen. 

Naar aanleiding van het laatste punt kan ik bovendien melden dat er momenteel een initiatief loopt 

om surveillanten het certificaat “houder van dieren” te laten behalen. Met in elk geval twee 

deelnemers uit Liempde. Dit kan belangrijk worden als gevraagd gaat worden dat tijdens een 

vogeltentoonstelling niet alleen het certificaat maar ook de houder daarvan aanwezig moet zijn. 

Voorlopig is dat nog niet het geval, maar het is wel verstandig om vooruit te kijken. Ook deelname 

aan de opleiding tot surveillant is nog steeds mogelijk.  

De aanbeveling vanuit de NBvV is er om als afdeling naar te streven dat u minstens één surveillant in 

het ledenbestand heeft. Het theoretische gedeelte vindt helemaal online plaats en de praktijk komt 

neer op een “audit” van een tentoonstelling of beurs, die u individueel kunt afspreken wanneer het u 

goed uitkomt. 
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Verder heb ik op 22 februari jongstleden een gezamenlijke vergadering van de Bondsraad, de 

Commissie Dierenwelzijn, Ethiek en Wetgeving en het Hoofdbestuur bijgewoond. Ook daaruit valt 

het een en ander te melden, maar dat doe ik wel mondeling tijdens de districtsvergadering. Daarnaast 

heeft onze districtssecretaris Gerard van Bakel weer deelgenomen aan de jaarlijkse kascontrole van 

de NBvV, maar daar zal hij waarschijnlijk maar weinig van mogen vertellen. Vragen staat vrij, maar 

dat moet dan direct aan de bondspenningmeester. Natuurlijk willen we als districtsbestuur zo’n vraag 

wel doorgeleiden. 

Ten slotte wil ik de oproep herhalen voor een extra kandidaat voor het districtsbestuur. Zolang onze 

voormalige bestuursleden Peter Verkuijlen en Hans Jansen bereid zijn om ons te blijven helpen 

komen er we in de huidige samenstelling wel uit, maar dat is natuurlijk geen stabiele situatie. Met 

name zoeken we een kandidaat met een financiële of zakelijke achtergrond om op termijn het 

penningmeesterschap van Hans over te nemen. Waarbij het natuurlijk helpt als die kandidaat tevens 

wat kennis van en/of liefhebberij voor de vogelsport heeft.  

In de hoop u bij de komende districtsvergadering te mogen begroeten, met vriendelijke groeten, 

Antoon Tijhuis, voorzitter district Noord-Brabant Oost van de NBvV.  

 

 

 

Penningmeester Gezocht 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zo streng hoeft  

nou ook weer niet … 
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                         Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers 
                        District Noord-Brabant Oost 

 
 

Uitnodiging Districtsvergadering 
 

 
Op 22 april a.s. houden wij onze Districtsvergadering in 

Clubhuis “D’N DOEL”, De Wasaa 11, 5469  BV Erp, 
tel. 0413 - 211760 , aanvang 20.00 uur 

 
De agenda voor deze avond: 
 

 Opening, 

 Notulen van de vorige vergadering. 

 Ingekomen stukken. 

 Overige mededelingen 

 Jaarstukken NBvV 

 Bestuursverkiezingen2025 
- Antoon Tijhuis aftredend en weer herkiesbaar als uw districtsvoorzitter. 
Voor kandidaatstelling kan men zich tot twee weken voor die vergadering zich 
aanmelden bij de secretaris van ons district zie het reglement voor districten in 
het bondsvademecum. 
- Nieuw als bestuurslid is verkiesbaar Stefan Verkuijlen. 
Er staat tevens nog een vacature open voor districtsbestuurslid, wij doen 
nogmaals een dringende oproep om ons team te komen versterken.  

 Afvaardiging algemene ledenvergadering  op 17 mei in Putten. 

 Uitbrengen stemmen voorstellen  AV ( indien  van toepassing) 

 Pauze 

 Uitreiking oorkonde kampioenen COM Portugal 

 Beleid bestuur 

 Verslag kascontrolecommissie 

 Vaststelling kascontrolecommissie 

 Jeugdzaken 

 Districtstentoonstelling 2024 Best verslag, 
toelichting  districtstentoonstelling Hapert/Middelbeers  2025 
Voor 2026 heeft zich nog niemand aangemeld dus wees er snel bij.. 

 Rondvraag. 

 Sluiting. 
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Graag nodigen wij u uit voor onze Rayonvergaderingen. 

 

Rayon  2 is op dinsdag 1 april in `t Tejaterke, Max de Bossustraat 1 te Best 

Rayon1 is op donderdag 3 april in clubhuis duivenvereniging Maasdonk, De 

Schouw 2 te Geffen 

 

Aanvang beide vergaderingen is om 20.00 uur voor de rayonindeling zie bijlage. 

 

Agenda Rayonvergadering: 

 

 Opening. 

 Mededelingen 

 Voorstellen nieuwe afdelingsbestuursleden 

 Terugblik tentoonstellingsseizoen 

 Pauze, mogelijkheid tot betalen districtsbijdrage 

 Overleg/ presentatie organisatie vogeltentoonstelling 

 Verdere ontwikkelingen dierenwelzijn/wetgeving 

 Rondvraag 

 Sluiting 
 

 

Mocht u als bestuurder verhinderd zijn dan bent u ook van harte welkom op de andere 

rayonvergadering. 

Ook andere geïnteresseerde leden van uw vereniging zijn op deze avonden van harte 

uitgenodigd. 

 

 

 

Belangrijke data: 

 

1 april rayonvergadering te Best 

3 april  rayonvergadering te Geffen 

22 april voorjaars districtsvergadering te Erp 

7 oktober najaars districtsvergadering te Erp 

10 december inbreng vogels districtstentoonstelling te Hapert 

12 december opening  districtstentoonstelling te Hapert 

14 december sluiting districtstentoonstelling te Hapert 
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         Rayon 1 
    

Rayon 2 
   

         Clubhuis van de duivenvereniging  Maasdonk `t Tejaterke 
  De Schouw 2 

   

Max de Bossustraat 1 
 5386 EV Geffen 

   

5684 CG Best 
  tel:073-5321508 

   

tel: 0499-796060 

  

         M04 Berlicum 
   

A02 Aalst 
  544 Beuningen 

  

A28 Asten 
  B13 Boxtel 

   

B08 Bergeijk 
  541 Dinther 

   

B09 Best 
  D28 Drunen 

   

507 Deurne 
  G36 Geffen 

   

E38 Eersel 
  H20 Haaren 

   

E14 Eindhoven 2 
 H44 Haps 

   

E25 Eindhoven 5 
 H87 Herpen 

   

E30 Eindhoven 6 
 H74 Heusden 

   

G09 Gemert 
  L23  Liempde 

   

H71 Hapert 
  521 Nistelrode 

  

H51 Heeze 
  N26 Nuland 

   

H63 Helmond 
  R11 Rosmalen 

  

L36  Laarbeek 
  S23 Schijndel 

   

L18 Leende 
  A32 St. Anthonis 

  

M30 Maarheeze 
 O13 St. Oedenrode 

  

M13 Middelbeers 
 U01 Uden 

   

N34 Nuenen 
  V11 Veghel 

   

R04 Reusel 
  E32 Erp 

   

V01 Valkenswaard 
 V18 Vught 

   

V24 Veldhoven 
 Z19 Zeeland 

   

W21 Wintelre 
  

          

 

 
 
 
 
 
 
 
   

tel:073-5321508
tel:040-2539091
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Notulen districtsvergadering 08-10-2024 

 

1. Opening. 

 Woord van welkom. 
De Voorzitter heette welkom aan alle aanwezigen, in het bijzonder ereleden Jan 

Heesakkers, Henk van Hout, lid van verdienste Jan Kreijveld, en onze erevoorzitter Peter 

Verkuijlen. Peter heeft ook in het afgelopen half jaar weer heel veel taken op zich 

genomen en Henk is binnen ons district een aantal jaren de surveillantencoördinator 

geweest. Daarover later in de vergadering meer informatie. Er is vandaag geen 

vertegenwoordiger van het HB aanwezig; die komen i.v.m. de kosten nog maar één keer 

per jaar naar een districtsvergadering en Rick Oudenampsen is hier in de 

voorjaarsvergadering al geweest. 

 Minuut stilte.  

Moment van stilte voor de overledenen. Suggestie: laat iedereen even denken aan één 
persoon die ons in de afgelopen periode is ontvallen. De voorzitter kiest dan voor zijn 
collega keurmeester Hans Stevens, die onlangs na een slopende ziekte is overleden. 

 Bericht van verhindering van afdeling Rosmalen R11, afdeling Bergeijk B08 en afdeling 

Helmond H63. 

 Persoonlijk. 
Anton heeft half maart een operatie ondergaan aan zijn linkervoet wegens een binnen 
enkele dagen opgekomen ontsteking. Daardoor heeft hij die voet vijf maanden niet 
mogen belasten. In die tijd hebben de medebestuursleden veel verplichtingen 
overgenomen, waarvoor dank. Anton is er nog steeds niet helemaal, de wond is een paar 
weken geleden weer open gegaan, maar het lukt al wel om geleidelijk de opgelopen 
achterstanden in te lopen. 
 

2. Agenda. 
    Er zijn geen aanvullingen voor de opgestelde agenda. 

 

3. Notulen van de vorige vergadering. 
Notulen vergadering 25-04-2024 door Hans Jansen en Peter Verkuijlen. De voorzitter 
bedankte Peter welke als “eindredacteur” het districtsbulletin heeft samengesteld en 
opgemaakt. Beiden alvast hartelijk bedankt voor het vele werk. 
Namens de afdeling De Edelzanger een kleine opmerking Erp moet zijn afdeling Veghel-Erp. 
Jan Heesakkers deelde mede dat opmerking inzake kooi niet op de NK maar dit was van de 
vogelmarkt te Hardenberg. Voorts waren er geen opmerkingen en zijn de notulen voor 
akkoord bevonden. 

 
4. Ingekomen stukken. 

 De secretaris heeft diverse aanvragen ontvangen voor spelden en deze zijn verwerkt. 

 Herhaalde oproep: als je zeker wil weten dat iets aankomt, stuur het dan per e-mail of 
als brief naar Gerard van Bakel. In de hectiek van deze vergadering kan zoiets verloren 
gaan, zeker in de pauze. 

 Tevens was er een mail ontvangen van Henk Jansen welke verderop in de vergadering zal 
worden besproken. 
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5. Verslag algemene vergadering 23 mei te Putten en de Bondsraad van 28 september. 

 AV is bezocht door Peter Verkuijlen en Chris van Hout.  
Een kort verslag omdat Peter zijn aantekeningen niet bij had, de benaming fokker is ter 
sprake gekomen maar door een duidelijke uitleg van Henk van der Wal is fokker een goed 
begrip. Als aanvulling voor het hoofdbestuur is Rob Kristel toegetreden en zal op het 
einde van dit overleg nog afscheid worden genomen van Dirk Verburg. Tijdens deze 
vergadering heeft een lid gebruik gemaakt van spreekrecht i.v.m. royering lidmaatschap, 
daarna is door stemming duidelijk dat zijn lidmaatschap is ontnomen i.v.m. fraude tijdens 
de NK te Hardenberg. 
Sjaak van Bennekom gaat het penningmeesterschap op zich nemen. 

 Verslag laatste bondsraad overleg door Anton. Tegenwoordig vergaderen Bondsraad en 
Hoofdbestuur eerst ieder een uurtje apart en daarna wat langer samen. Bij de 
gezamenlijke vergadering staat meestal een speciaal onderwerp op de agenda. Dit keer 
was dat het nieuwe vraagprogramma.  

 Enkele highlights: 
i. Er werd een uitgebreide uitleg gegeven over het gebruik van de bankrekening die 

de districten via de NBvV bij ABN-AMRO hebben. Sommige districten hebben 
daarnaast een eigen rekening, enkele zelfs een stichting. We mogen als district 
maar voor een beperkt aantal posten geld gebruiken dat we van de NBvV krijgen. 
De rest moet uit eigen middelen komen. Dat vraagt om extra aandacht in de 
boekhouding. Wij hebben als district één rekening en een goede 
(schaduw)penningmeester. 

ii. Het Hoofdbestuur is dringend op zoek naar extra bestuursleden. Dit mede omdat 
enkele van de huidige bestuursleden (o.a. Sjaak van Bennekom) volgende jaar 
aftredend zijn en mogelijk niet herkiesbaar. 

iii. Zoals gezegd gaf Henk de Vos namens het Keurmeesters bestuur een uitgebreide 
presentatie over het nieuwe vraagprogramma, dat vanaf 2025 gaat gelden. Hij 
besteedde zowel aandacht aan de inhoud als aan de technische achtergrond. 
Duidelijk werd wel dat er veel aandacht besteed is aan de gebruiksvriendelijkheid 
en aan de connectie tussen bestanden. Henk werd voor al het werk dat hij 
gedurende ruim tien jaar in verschillende functies voor de NBvV heeft gedaan 
benoemd tot Lid van Verdienste. Vanwege deze presentatie was voor één keer 
het voltallige bestuur van de KMV bij de vergadering aanwezig. 

iv. Ook het nieuwe prijzenschema vordert goed. Er ligt een definitief advies van de 
commissie aan het HB. Dat gaat zich er nog op beraden, waarna er een klap op 
gegeven wordt. Idee is dat het weer een prestatie moet zijn om Nederlands 
Kampioen te worden. Goud/zilver/brons per groep blijft hetzelfde. Voor het 
komende TT-seizoen nog niet aan de orde. 

 
6. Overige mededelingen 

Geen ook vanuit de overige bestuursleden waren er geen aanvullingen. 
 
 

7. Bestuursverkiezingen 2025 

 Bij de voorjaarsvergadering op 22 april 2025 is Antoon Tijhuis aftredend en weer 
herkiesbaar als uw districtsvoorzitter. Hij gaat er daarbij wel van uit dat zijn linkervoet zo 
goed geneest dat hij weer mobiel genoeg wordt om deze functie te kunnen vervullen. 

 Voor kandidaatstelling kan men zich tot twee weken voor die vergadering zich aanmelden 
bij de secretaris van ons district zie het reglement voor districten in het 
bondsvademecum. 
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 Introductie nieuw bestuurslid Stefan Verkuijlen. 
U heeft in het districtsbulletin al wat over Stefan kunnen lezen maar wil graag zich even 
persoonlijk aan de afdelingen voorstellen. 

 Er staat tevens nog een vacature open voor districtsbestuurslid, dringend oproep om u 
zich aan te melden. Een “snuffelstage” is nog steeds mogelijk, zo heeft Stefan het ook 
aangepakt. Goed voorbeeld doet goed volgen? 
 

8. Pauze  
Gelegenheid voor aankoop kalenders NBvV we hebben 150 kalenders beschikbaar tegen nog 
steeds dezelfde prijs van € 3, -. Daarvan mogen we als district € 1, per kalender houden, 
waarmee we de activiteiten die niet door de NBvV vergoedt worden kunnen handhaven. 
Laten we er dus voor zorgen dat we geen kalenders hoeven terug te geven aan het 
bondsbureau. 
 

9. Loterij t.b.v. de districtstentoonstelling te Best 
Ad van Loosdrecht krijgt het woord vanwege de districtstentoonstelling welke dit jaar in Best 
zal worden georganiseerd door de Vogelvriend en daarvoor is uw steun van groot belang dus 
zend tijdig in. De organisatie loopt volgens plan en bij binnenkomst zijn de 
inschrijfformulieren al verstrekt welke tevens via de website te vinden zijn, inschrijving graag 
digitaal toesturen. Op de flyer staat een klein foutje de opening moet zijn 19.30 uur en niet 
20.00 uur. 
Tijdens de pauze is gebruik gemaakt om lotjes te verkopen en Ad is daarom over gegaan tot 
de trekking daarvan, alle deelnemers hartelijk dank voor jullie ondersteuning. 
 

10. Dierenwelzijn/ wetgeving. 

 Henk Jansen is tegenwoordig ook secretaris van het KMV bestuur en was al actief in de 
Entente Europeenne, dus we mochten blij zijn dat hij ons in deze functie wilde helpen. Hij 
heeft daarvoor het MBO-3 certificaat “houder van vogels” behaald, wat zijn grote 
deskundigheid officieel heeft bevestigd. De voorzitter heeft hem daar in de vorige 
vergadering voor geprezen. Deze zomer heeft hij zijn taak teruggegeven. We mogen nog 
wel het certificaat blijven gebruiken. Op deze plek wil de voorzitter hem alleen bedanken 
voor alle tijd en energie die hij in deze taak heeft geïnvesteerd. Aan een oplossing wordt 
gewerkt. 
Henk van Hout vraag waarom Henk is gestopt? het antwoordt daarop is dat Henk zich niet 
voldoende ondersteund was door het districtsbestuur. 
Piet Heesakkers vraagt waar de auditformulieren van de surveillanten naar toe moeten 
worden verzonden? Anton gaf aan dat zolang deze functie nog niet is ingevuld s.v.p. deze 
naar de districtssecretaris te sturen ( Gerard van Bakel ). 

 Ook Stefan Verkuijlen is in het bezit van een certificaat en is bereid om dat aan afdelingen 
ter beschikking te stellen. 

 Op 3 oktober was er online overleg tussen Klaas Snijder en Jaap Baaij van de commissie 
Dierenwelzijn, Ethiek en Wetgeving en vertegenwoordigers van districten.  
Ook daaruit een aantal hoogtepunten. 

o Zoals u al eerder in verschillende publicaties heeft kunnen lezen is de uitvoering 
van de surveillant-opleiding overgenomen door Harry Oude Vrielink. Harry heeft 
net als Anton een “pettenprobleem”. Hij is onder andere voorzitter van district 
Overijssel en van een speciaalclub voor postuurkanariekwekers. Al bij de 
Bondsraad heeft Anton even met hem kunnen overleggen en vanuit ons district 
mogen er nog kandidaten aansluiten bij de lopende cursus. Persoonlijk heeft 
Anton dat inmiddels ook gedaan. Het theoretische gedeelte loopt via e-mail en als 
u dit jaar nog een audit doet bent u voor de jaarwisseling surveillant. Harry is te 
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bereiken via het e-mail adres vrielink008@kpnmail.nl . Streven van de NBvV is om 
per afdeling tenminste één gediplomeerde surveillant te hebben. De opleiding is 
gratis. 

o De aanbeveling is om uw evenement zowel aan te melden bij de NVWA als de 
RVO. Zorg verder dat er altijd een Certificaat van Vakbekwaamheid aanwezig is. Bij 
evenementen met overdracht (vogelmarkt, verkoopklasse) moet de eigenaar van 
het certificaat persoonlijk aanwezig zijn. Verder de tip om elke dag wanneer een 
show draait (inclusief de keurdag) een surveillant een controle te laten uitvoeren. 
Gert van Dooren afdeling Veghel-Erp gaf aan dat melding bij RVO  
niet nodig is als dit eenmalig bekend is bij de NVWA.  
Het advies blijft om dit wel bij beide organisaties te vermelden,  
de surveillanten ontvangen via het district persoonlijk als er nieuwe  
ontwikkelingen zijn. 

o Momenteel mogen risicovogels (hoenderachtigen en loopvogels) weer 
tentoongesteld worden. Daar zijn wel voorwaarden aan verbonden. Raadpleeg 
voor meer informatie een surveillant, een NBvV nieuwsbrief of als laatste 
redmiddel het districtsbestuur. Bij uitbraai vogelgriep kan dit komen te vervallen. 

o Het komt er onvermijdelijk aan: een verplichte registratie van vogelhouders. Het 
advies van de NBvV is om nog even niks te doen en te wachten op instructies. Die 
komen waarschijnlijk na 1 februari 2025, dus pas na het huidige TT seizoen. Ook 
wordt er gedacht aan het opzetten van hulpteams. 
Henk van Hout gaf aan dat dit wel eens veel leden kan gaan kosten? 

o Er zijn positieve ontwikkelingen met betrekking tot het meedoen van 
tentoonstellingen in België. Vanuit ons district mag je in heel België meedoen en 
Belgen mogen omgekeerd bij ons meedoen. Je moet wel een speciaal formulier 
invullen en verkoopvogels hebben bovendien een NVWA Traces nodig. Verder 
accepteert de NVWA een grensovergang vanuit Nederland met maximaal vijf 
vogels voor overdracht met een fokker. Vanuit België is dat minder duidelijk. 

Naast het mondelinge overleg is er ook een Nieuwsbrief verstuurd naar alle surveillanten. 
Deze bevat ook voor afdelingen hele nuttige informatie. Zie verder de Nieuwsbrieven op 
de NBvV site. 

 
11. NK Hardenberg 

 Worden gehouden van 16-18 januari, samen met Kleindieren KLN onder de naam 
Dierenparade Noordshow. Bijna iedereen die er vorig jaar geweest is kwam met een 
positieve indruk terug. Zeker de moeite waard om in te schrijven of te bezoeken. De 
flyer/poster ligt op de tafels. Alleen, om drs. P te citeren, net iets te ver weg. Aan de 
andere kant: wat je ver haalt is lekker.  
Gezamenlijk vervoer vanuit het district blijkt erg kostbaar en gebleken is vorig jaar dat 
veel verenigingen dit zelf gezamenlijk zijn gaan regelen ook voor afdelingen binnen hun 
kring. 

 Voor 2026 is er een probleem met de data. Het NK zou dan samenvallen met de WK in 
België. De laatste uitspraak van onze bondsvoorzitter was dat hij daarvoor het NK niet 
laat vervallen. Wordt vervolgd. 
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12. Districtstentoonstelling 2024 en verder 

• Op 5 juni en 12 september is er overleg geweest met het bestuur van “De Vogelvriend” 
Best over de districtstentoonstelling, die dit jaar van 20 - 22 december gehouden zal 
worden in Sociaal Cultureel Centrum ’t Tejaterke in Best. We komen terecht in een unieke 
zaal en het tentoonstellingsreglement en het inschrijfformulier zijn al definitief. Alvast 
dank aan Leo van de Laar en Ard Smulders, die vanuit Liempde hun kennis en ervaring 
overdragen. 

• Fotowedstrijd zoals voorgaande jaren zal geen vervolg krijgen vanwege de zeer geringe 
belangstelling. 
Henk van Hout vindt het raar dat district Zuid Holland wel voor elkaar heeft een 
jeugdontmoetingsdag te organiseren. De reactie daarop is dat wij het ook jammer vinden 
maar het gering aantal jeugdleden en de motivatie van de jeugd niet hoog is. 

• Voor 2025 heeft zich de afdeling Hapert samen met Middelbeers kandidaat gesteld. 
Hapert heeft een prachtige, pas gerenoveerde zaal, maar had met een beperkt aantal 
oudere leden op zichzelf onvoldoende menskracht. Middelbeers heeft die wel. We mogen 
dus het unicum tegemoet zien van een districts-TT georganiseerd door twee afdelingen. 
Als dat bij een wereldkampioenschap voetbal lukt, moet dat toch ook voor een districts-
TT mogelijk zijn? 
 

13. Rondvraag. 
Chris van Hout en Henk van Hout vinden dat de folder van de NBvV zeer slecht van kwaliteit 
is, dit zal worden teruggekoppeld naar het bondsbureau. 
Jet was Peter Verkuijlen wel bekend omdat dit vorige districtsvergadering ter sprake was en 
men dit niet had toegezonden, op het bondsbureau waren geen folders meer aanwezig en 
had deze dus gekopieerd. 
Jan Heesakkers, Klapkooien betreft de MARKT te Hardenberg en niet de NK is een lokale regel 
van de markt niet van de NBvV en de NVWA had toen geen opmerkingen. 
Henk van Hout vindt dat er ook een taak bij de NBvV ligt om een goede website te 
bezitten/beheren omdat er nog veel zaken staan met oude gegevens. 
Gert van Dooren afdeling Veghel-Erp vraag heeft BTW verhoging van 9 naar 21 % ook 
betrekking op lidmaatschap en is daar aan gedacht? doorberekening aan leden? 
Oplossing zou ook kunnen zijn om het boekje Onze Vogels minder uit te brengen? 
Hierop heeft het districtsbestuur nog geen antwoord, komen erop terug. 
Gerard van Bakel gaf aan dat veel promotie voor je show en afdeling bij jezelf ligt maak 
gebruik van o.a. regionale bladen, omroep Brabant en facebook. 
 

14. Sluiting. 
Anton bedankte alle aanwezigen en wenste ieder een en wel thuis.  
Veel succes en plezier in het TT seizoen. 
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District tentoonstelling 2025 

12 t/m 14 december 

MFA ‘Hart van Hapert’ 

Oude Provincialeweg 21, 5527 BM Hapert 

 
Vogelverenigingen ‘de Beerse Vogelvrienden’ uit Middelbeers en 
‘Vogelliefde’ uit Hapert bundelen de krachten en organiseren voor 
het eerst met 2 verenigingen de district kampioenschappen van  
Noord-Brabant Oost, i.s.m. ons district bestuur. 
In de prachtige grote zaal van het MFA nodigen we de leden van ons 
district uit om er gezamenlijk een mooie tentoonstelling van te 
maken.  
Wij hebben er zin in, verdere info volgt in het najaar. 
 
De besturen van Middelbeers en Hapert 
 
t.t. secretariaat;  
Chris van Ham, c.vanham@planet.nl  
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